
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen 20.08.2024. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je 
održana u prostorijama Općine Breznica. 
 Sjednica je sazvana putem elektroničke pošte Pozivom KLASA: 024-01/24-01/05, 
URBROJ: 2186-23-01-24-1 od 13.08.2024. godine. 
 
 Sjednici su nazočni: 

1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća, 
2. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik, 
3. Mario Marenčić, 
4. Nikolina Fišter, 
5. Petar Andrašek. 

 
Sjednici nisu nazočni vijećnici Ivan Andrašek, Ivana Lendl Trglačnik, Jadranka 

Bahlen i Stjepan Brglez, koji su opravdali svoj izostanak. 
 

 Ostali nazočni: 
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica, 
2. Stjepan Šafran, pročelnik, 
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika, 
4. Franjo Logožar, stručni izrađivač Procjene rizika od velikih nesreća za područje 

Općine Breznica. 
 

 Sjednica se tonski snima putem snimača (aparat AVerMedia ExtremeCap 910), o 
čemu su vijećnici upoznati. 

 
Predsjednik Tomislav Ledinski otvara sjednicu u 19:00 sati i pozdravlja sve prisutne, a 

osobito gosta g. Logožara. Predsjednik konstatira da postoji kvorum za donošenje odluka i 
potvrđuje da su vijećnici primili materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte. 

 
Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog vijeća održane 

11.07.2024. godine. 
Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 
 

 Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Ledinski predlaže slijedeći 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Procjena rizika od velikih nesreća za područje Općine Breznica – Revizija II, 
2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu, 
3. Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika Općine 

Breznica, 
4. Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Breznica, 
5. Razno. 

 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 
 
 
 
 
 



Toč. 1) 
Procjena rizika od velikih nesreća za područje Općine Breznica – Revizija II 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da je Općinsko vijeće donijelo Reviziju I Procjene rizika od velikih nesreća na 
svojoj sjednici 2021. godine, a sada je potrebno donijeti novi dokument. Prijedlog Revizije II 
Procjene rizika ima 220 stranica, zbog čega je vijećnicima dostavljena samo poveznica na 
dokument. Načelnik je prije izrade dokumenta donio Odluku o načinu izrade, kojom je za 
izradu Revizije II Procjene rizika od velikih nesreća i drugih dokumenata civilne zaštite 
zadužen g. Franjo Logožar kao stručni izrađivač. Pročelnik poziva g. Logožara da upozna 
Vijeće sa sadržajem Procjene rizika od velikih nesreća. 
 Franjo Logožar ukratko upoznaje Vijeće s Procjenom rizika od velikih nesreća i 
predlaže da se krajem godine organizira opsežnija edukacija o Procjeni rizika i Planu 
djelovanja civilne zaštite za sve članove sustava civilne zaštite, uključujući i zainteresirane 
vijećnike. G. Logožar opisuje generalno stanje u sektoru civilne zaštite u državi. Jedinice 
lokalne samouprave izrađuju Procjenu rizika koja se obnavlja svake tri godine i koja 
predstavlja temelj za izradu Plana djelovanja civilne zaštite. 
 G. Logožar upoznaje Vijeće s pojedinačnim rizicima opisanima u Procjeni rizika. 
Općina Breznica nije područje posebno velikih rizika, a najveći rizik na području Općine 
predstavljaju potresi. Za područje Općine predviđeni su mogući potresi do VIII stupnja 
inteziteta, ali problem predstavlja loša gradnja starih građevina, zbog čega su moguće velike 
štete. Od ostalih rizika izdvaja moguće pojave lokalnih poplava i klizišta. 
 Novi rizik u ovoj Reviziji predstavljaju radiološke i nuklearne nesreće, a koji se 
obrađuje po direktivi EU. Najveće rizike od nuklearnih nesreća za područje Općine 
predstavljaju nuklearne elektrane Krško u Sloveniji i Paks u u Mađarskoj, zbog kojih je cijela 
Varaždinska županija u „žutoj” zoni. G. Logožar je izradio i posebni sažetak namijenjen za 
Stožer civilne zaštite, a u kojem su detaljnije opisane mjere civilne zaštite u slučaju nuklearne 
opasnosti. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. Predsjednik se zahvaljuje g. Logožaru na sudjelovanju na sjednici. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o donošenju Revizije II. Procjene rizika od velikih 
nesreća za područje Općine Breznica na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o donošenju Revizije II. Procjene rizika od velikih nesreća za 
područje Općine Breznica je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
podsjeća vijećnike da su u materijalima za sjednicu primili i prijedlog Polugodišnjeg 
izvještaja te pripadajuće Obrazloženje Polugodišnjeg izvještaja. Pročelnik ukratko obrazlaže 
najznačajnije stavke Izvještaja. Prihodi od poreza nešto su manji od planiranih, a na 
rashodovnoj strani Općina je provela projekt rekonstrukcije jedne nerazvrstane ceste, dok je 
za drugu planiranu cestu raspisan natječaj. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine 
Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Breznica za 2024. 
godinu je prihvaćen jednoglasno. 

 



 
Toč. 3) 

Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa 
općinskog načelnika Općine Breznica 

  
 Predsjednik poziva vijećnike da podrže odluke iz ove i sljedeće točke dnevnog reda te 
poziva  pročelnika da obrazloži prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa 
općinskog načelnika. Pročelnik pojašnjava da se plaća načelnika računa iz umnoška 
koeficijenta i osnovice za plaće državnih dužnosnika. Budući da je Vlada sada povećala 
osnovicu za plaće državnih dužnosnika povećala i izjednačila ju s osnovicom za službenike i 
namještenike, porasla je i plaća općinskog načelnika. Zbog toga se ovim prijedlogom Odluke 
predlaže smanjenje koeficijenta za izračun plaće načelnika s 4,26 na 4,00, a time i smanjenje 
njegove plaće. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa 
općinskog načelnika Općine Breznica na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog 
načelnika Općine Breznica je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 4) 

Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 
u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Breznica 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da Općina i Vrtić do sada nisu mogli pratiti povećanje plaća na državnoj razini i u 
osnovnom školstvu zbog ograničenja na visinu plaća u odnosu na visinu plaće općinskog 
načelnika. Ovom prijedlogom usklađuju se plaće za službenike i namještenike Općine 
Breznica. 
 Načelnik dodaje da je njemu plaća prethodnom točkom dnevnog reda umanjena da bi 
se otvorio prostor za ovo usklađenje. Općina ovime ne izlazi iz zakonskog okvira od najviše 
18% prihoda namijenjenih za plaće i predlaže da Vijeće podrži ovaj prijedlog. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Breznica na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 
u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Breznica je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 5) 
Razno 

 
 Načelnik upoznaje Vijeće s novostima od posljednje sjednice. U tijeku su natječaji za 
izradu projektne dokumentacije za biciklističke staze, za izgradnju područnog dječjeg vrtića u 
Breznici te za rekonstrukciju nerazvrstane ceste Jarek Bisaški – Štefci. Pri kraju je izgradnja 
nogostupa u Breznici, a HEP radi i na električnoj mreži, u sklopu čega se planira i proširenje 
javne rasvjete. Preko Osnovne škole Bisag osigurano je 20.000,00 € za ogradu oko novog 
zemljišta vrtića u Bisagu, a uskoro kreću i natječaji za rekonstrukciju krovišta mrtvačnice 
(financirano iz EU fondova kroz LAG Prizag) te za nadzor nad radovima na izgradnji vrtića u 
Breznici. 
 



 Vijećnik Petar Andrašek postavlja pitanje o mogućnosti proširenja plinske 
infrastrukture. Načelnik odgovara da je to potrebna volja koncesionara (Termoplin) za 
proširenje. Ako Termoplin ne vidi svoj financijski interes u proširenju, nema mogućnosti za 
proširenje infrastrukture. Predsjednik dodaje da je isto i s vodovodom i Varkomom. Načelnik 
dodaje da su manja proširenja vodovodne mreže moguća kroz zajedničko financiranje Općine 
i Varkoma. 
 Petar Andrašek postavlja pitanje o statusu Općine u projektu izgradnje optičke 
širokopojasne infrastrukture (PRŠI) Grada Novog Marofa. Načelnik odgovara da je Općina 
Breznica dio projekta PRŠI Grada Novog Marofa, da je natječaj za izgradnju infrastrukture 
uspješno proveden iz drugog pokušaja, te da se završetak radova planira do 2026. godine. 
Glavni vodovi se planiraju izvoditi podzemno, a dalje će se optika od glavnog voda razvlačiti 
po selima. 
 Petar Andrašek postavlja i pitanje o mogućnosti asfaltiranja nerazvrstane ceste 
Andrašeki – Butkovec. Načelnik odgovara da će to biti moguće sljedeće godine. Pročelnik 
dodaje da se 1/3 ceste nalazi na području Općine Breznica, 1/3 na području Općine Breznički 
Hum, a 1/3 ceste je zajednička jer prolazi po granici općina. Cesta će se morati asfaltirati u 
suradnji s Općinom Breznički Hum, jer nema smisla asfaltirati samo naš dio ceste. 
  
 Dovršeno u 20,15 sati. 
 
KLASA: 024-01/24-01/05 
URBROJ: 2186-23-01-24-2 
U Bisagu, 20.08.2024. 
 
 
 Voditelj zapisnika     Predsjednik Općinskog vijeća 
     Marko Futač             Tomislav Ledinski 


